

5 月份團員假期及辦公室開放時間

各團員家長：

5 月份團員假期如下：

日期	事項
5 月 1 日 (星期四)	勞動節假期
5 月 5 日 (星期一) <u>*個別合唱組班別或需出席「香港兒童合唱團 母親節呈獻—流行經典獻親恩」音樂會大型綵排， 詳情請參閱稍後發出之通告。</u>	佛誕假期
5 月 31 日 (星期六)	端午節假期

各團員於團員假期期間毋須回團練習。西九龍團址及何文田分團辦事處將於 5 月 1 日 (四)、5 月 5 日 (一) 及 5 月 31 日 (六) 休息，何文田分團逢星期二休息，敬請家長及團員留意。詳情可參閱團員手冊第 10 至 11 頁的活動及假期表。



香港兒童合唱團 謹啟
2025 年 4 月 12 日

Member Holidays and Office Hours in May

12 April 2025

Dear parents and members,

Please note that the member holidays in May are as follows:

Date	Item
1 May (Thursday)	Labour Day Holiday
5 May (Monday) <u>*Certain choral classes may be required to attend the full rehearsal for HKCC Mother's Day Concert: Pop Classics for Moms. Please refer to the notice that will be issued shortly for further details.</u>	The Buddha's Birthday Holiday
31 May (Saturday)	Tuen Ng Festival Holiday

Members are not required to come for practice during member holidays. West Kowloon Centre and Homantin Centre will be closed on 1 May (Thurs), 5 May (Mon) and 31 May (Sat). Homantin Centre is closed every Tuesday. For further information, please refer to the calendar of activities on P.10-11 of the Member Handbook. Thank you for your kind attention.

The Hong Kong Children's Choir

